
Zápis ze schůzky rady PROCYON, z.s.  č. 51-03/2022 

 

Termín schůzky  :     28.07.2022     17.00 –18.05 hod. 

Místo konání   :    Procyon klubovna 

Účastníci   : Denisa Pospíšilová - vedoucí tábora 

Členové rady             :          Jiří Pospíšil, Matěj Pospíšil, Radek Knesl 

Zapisovatel   : Jiří Pospíšil 

Ověřovatel zápisu : Radek Knesl 

 

Program :   

  

1. zpráva o činnosti, provozu a údržbě 

 

Předseda informoval o výběru členských příspěvků. Na VČS uhrazeny ihned účastníky + doplatil 

hotově Jan Pospíšil dne 12.4.2023. Ostatní členové platby neprovedli. Vojta Baláž, při návštěvě areálu 

ústně sdělil předsedovi, že nevidí v Procyonu své další využití a Eva Černá se odstěhovala z Letonic. 

Provedena údržba pastvin sečením a sušením s balíkováním – provedeno službou. Úklid vlastními 

silami – Matěj a Jirka. Radek a Jirka provedli jarní úklid seníku a části okolí po provozu a ukončení 

činnosti Slunečnice. Zbývá dovyklidit maštal, buňku, kozinec a okolní prostory – až bude čas. 

Předpokládáme, že pokud se nepřihlásí nový nájemce, dokončíme úklid sami a budeme opět 

provozovat sami v menší míře k zajištění údržby a areálu. Konstatován stav dovyřízení náležitostí 

požadovaných obcí k žádosti o poskytnutí podpory Judr.Pavlem Střelcem na Obchodním rejstříku 

(statutáři spolku, skuteční vlastníci spolku, nové satnovy,..), doklady předloženy obci.  

 

Usnesení k bodu 1:  Rada bere na vědomí  

 

2. koordinace a zajištění Přívesnického tábora 2022 – Hobit-cesta za pokladem 

 

Konstatován zájem z řad veřejnosti prezentovaný přihláškami a platbami. Proškoleni dva noví vedoucí 

(Sluneční zátoka z.s.) s osvědčením MŠMT č. 3062/2020-2- pro Denisa Pospíšilová a Jindřich Liber. 

Představen tým vedoucích a pomocníků stejně jako program a zajištění stravy, zdravotní služby a 

prostor ve spolupráci s Orel jednota Letonice. Příprava klubovny a prostor na VČA Procyon zajistí 

v příštím týdnu předseda s tím, že bude třeba provést výměnu a opravu WC – předjednáno s panem 

Janem Homolou. 

 

Usnesení k bodu 2:  Rada pověřuje předsedu zajištěním opravy soc.zařízení a konstatuje připravenost 

pro uskutečnění letošního přívesnického tábora s tím, že příští ročník bude připravovat partnerská 

organizace Orel s využitím našich prostor. 

 

3. projednání možnosti poskytnutí azylu ukrajinské rodině v klubovně Procyonu 

 

Radek Knesl informoval o žádosti ze strany ukrajinské komunity o případné využití prostor.  

 

Usnesení k bodu 3:  Rada souhlasí, v případě potřeby, s poskytnutím prostor klubovny a soc.zázemí 

jako azylové ubytování pro ukrajinské běžence, na náklady spolku. Detaily bude řešit Radek Knesl a 

předseda spolku.  

 

 

Zapsal :   Ing. Jiří Pospíšil, v.r.                       Ověřil :   Radek Knesl, v.r. 

 

  


